
Odborná komise sekce Buggy 1:8 I.C. RC Autoklubu České Republiky 
Zápis č. 1/2007 

 
Jednání Odborné komise sekce se konalo v místě konání halového závodu na zimním stadionu 
Bóži Modrého, 5. ledna 2007. 
Přítomni: D. Bayer – Auto RC Slavkov, M. Jurenka (L. Cink) – Nova Racing, J. Kapička – 
Bohemia Racing, M. Marhoun – RC Hobbyland – Contour ČB, L. Kulhavý – RC Crash Team, 
M. Zvára – Model klub Svitavy,  
 
Program schůze Odborné komise sekce Buggy 1:8 IC 
1. zahájení 
2. projednání úkolů zadaných členům odborné komise na poslední schůzce 
3. diskuse 
 
1. Předseda sekce přivítal všechny přítomné a v krátkosti shrnul důvod schůzky a připomenul 
úkoly z minulého zasedání 
2. Odborná komise rozhodla pořádání jednodenních závodů v případě, že počet účastníků 
nepřekročí počet 64.  
Odborná komise rozhodla o počtu osmi závodů pro sezónu 2007. Dva nejhorší dosažené 
výsledky se škrtají. 
Byl předložen návrh kalendáře podle zaslaných žádostí pořadatelů. 
Jednotlivé body pravidel budou vysvětleny podle pravidel EFRA. Předseda sekce zajistí jejich 
vysvětlení zástupcem EFRA. 
3. V diskusi se projevila nutnost zapracovaní změn do pravidel podle EFRA.  
 
Další schůze Odborné komise sekce se bude konat dle potřeby nejdéle však před prvním 
závodem seriálu MČR. 
 
 
Zpracoval:   Zdeněk Kapička  

  Předseda sekce Buggy 1:8 I.C 
 
 

V Lanškrouně 5. ledna 2006 
 
 


